
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 3/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Η Σητεία αντιδρά στον αποκλεισμό της από τον ΒΟΑΚ» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, έντονες αντιδράσεις έχουν προκληθεί στη Σητεία, διότι στον 
σχεδιασμό του Βόρειου Οδικού Άξονα Κρήτης (ΒΟΑΚ) περιθωριοποιείται το 
ανατολικότερο τμήμα της Κρήτης και ιδιαίτερα η Σητεία. Οι δε κάτοικοί της εξ αυτού του 
δεδομένου, καθώς και οι τοπικές της Αρχές αντιλαμβάνονται ότι είναι εγκαταλελειμμένοι. 
Ο ΒΟΑΚ θα πρέπει να θεωρείται ότι είναι μια υποδομή, η οποία θα διασφαλίσει την 
ανάπτυξη και θα βελτιώσει έτι περαιτέρω την ποιότητα ζωής στην Κρήτη. Συνεπώς, για 
να ενισχυθεί η ασφάλεια στις μετακινήσεις και η προαγωγή της οικονομικής και 
τουριστικής ανάπτυξης στο σύνολο στην Κρήτη, θα πρέπει να ενταχθεί στον ΒΟΑΚ και 
η Σητεία. Τότε μόνο θα θεωρηθεί ολοκληρωμένο το δίκτυο του ΒΟΑΚ, αφού θα έχει 
καλύψει και τις ανάγκες των κατοίκων και των επισκεπτών της Σητείας, καθώς και της 
ευρύτερής της περιοχής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε στις ανάλογες ενέργειες, προκειμένου να προεκταθεί ο 
ΒΟΑΚ έως τη Σητεία, ώστε να αποδοθεί η εντύπωση στην τοπική κοινωνία της ότι το 
ΥΠ.Υ.ΜΕ. στέκει αρωγός στη βούλησή της; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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